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„Ik zie hier niemand rondlopen van het personeel”, zegt hij schijnbaar
een beetje in zichzelf terwijl hij om zich heen kijkt. „Het is zeker lunch-
pauze.”
Ook al zegt hij het misschien niet direct tegen mij persoonlijk, ik voel
me wel aangesproken en kijk op mijn klokje. „Dat zou heel goed kun-
nen, het is één uur”, reageer ik. Hij blijft een beetje onthand om zich
heen kijken. „Maar misschien kan ik u helpen?”, zeg ik in een olijke bui.
Hij is op zoek naar onderbroeken. Voor zijn vrouw. Die tijdens een vakan-
tie gevallen is met de fiets en nu in het ziekenhuis ligt. Met een gebro-
ken heup. Of hij even een paar onderbroeken wil halen. Zonder pijpjes,
gewoon normale. Zwarte. En het liefst van bamboe.
Ik hoor zijn verhaal aan, zie een man die waarschijnlijk nooit in de Hema
komt en al helemaal geen ondergoed koopt. Ik loop met hem naar het
rek met de normale slips. Geen fratsen, gewoon degelijk ondergoed,
van uiteindelijk zwart katoen. 
„Ik denk dat ze die wel fijn zal vinden”, zeg ik hem. Hij knikt en neemt
twee setjes mee naar de kassa. Hij is blij met zoveel behulpzaamheid.
Heeft dat ook op vakantie ervaren, vertelt hij nog even. „Bij de huisarts
verwezen ze mijn vrouw naar het ziekenhuis omdat ze toch een gebro-
ken heup vermoedden. We mochten de auto mee van iemand die eerste
hulp had verleend. Bijzonder toch? Dat je je auto meegeeft aan een
wildvreemde? En weet je wat het mooie was?”
Hij spreidt zijn armen wijd, met open handen. „Op de
gevel van de boerderij van die mensen stond het in gro-
te letters: ’Vertrouwen’.”

Marischka de Jager
m.de.jager@mediahuis.nl

Vind maar eens
onderbroeken
Als ik net blijf stilstaan bij een figuurvormende step-in met aan de zij-
kant een zakje (voor je telefoon?) word ik in de Hema min of meer aan-
gesproken door een man. Een grijze bos haar, baard, bril, snor. Ik gok
ergens eind zestig.
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Santpoort-Noord ■ Een 14-jarige jongen op een fatbike is woensdag-
avond gewond geraakt bij een botsing met een auto op de kruising van de
Sanpoortse Dreef met de Hagelingerweg in Santpoort-Noord.
Het slachtoffer is naar het ziekenhuis gebracht. Door het ongeluk was de
Santpoortse Dreef in de richting van Velserbroek enige tijd afgesloten
voor het verkeer. In de afgelopen week zijn er in de regio meerdere onge-
vallen gemeld waarbij fatbikers betrokken waren. FOTO MICHEL VAN BERGEN

FATBIKE Jongen (14) gewond bij ongeluk
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oktober overbruggen, en als het
meezit ook de laatste twee maanden
van dit jaar.”

„We hebben nog veel meer nodig”,
aldus De Valk. De salarissen van de
medewerkers in vaste dienst kun-
nen nog betaald worden. Van ge-
dwongen ontslag van medewerkers
in vaste dienst is nog geen sprake. 

Wel is de directeur uit dienst ge-
gaan. Van circa zeven mensen is het
tijdelijk dienstverband beëindigd.
Sommigen zijn uit zichzelf vertrok-
ken.

Freek de Jonge
De acute situatie ontstond toen af-
gelopen zomer enkele grote subsi-

Van de voor 2024 benodigde zes ton
heeft het Dolhuys nu ruim een ton
aan giften binnen.

Bestuurder Stephan de Valk: „Het
is ontzettend fijn dat we die steun
krijgen. Maar we zijn er nog niet,
nog lang niet. We kunnen de maand

diegevers afhaakten. ’Door kleinere
budgetten van cultuur, het mislo-
pen van belangrijke subsidies en
eerder opgelopen schade tijdens co-
rona en inflatie dreigt sluiting’,
staat in een donderdag verschenen
communiqué. Het Dolhuys trok alle
registers open en zette een grote
steuncampagne op touw met steun
van onder anderen Thijs Launspach,
Freek de Jonge en Saskia Schepers.
De zoektocht naar geldschieters
gaat onverminderd door.

Om sluiting te voorkomen is nog
dit jaar dus vijf ton nodig, en voor
2025 zes ton. „We zijn dringend op
zoek naar meer sponsoren.” Tiental-
len jaren lukte het rond te komen

met kortlopende subsidies. Dit
bleek een gammele basis, de Dol-
huys-leiding koerst om die reden af
op langdurige subsidie-afspraken
met particulieren, organisaties en
overheden.

Gebaar
Bestuurder Stephan de Valk heeft de
gemeente Haarlem gevraagd om
vrijstelling van het betalen van huur
voor het pand in het Kenaupark.
„Dat zou een fantastisch gebaar
zijn.” 

De provincie Noord-Holland is
benaderd met de vraag om een ver-
goeding te geven voor het beheer
van het erfgoed.

Dolhuys (Museum van de Geest) haalt ton op met crowdfunding
Jaap Timmers

Haarlem ■ Het Dolhuys (Muse-
um van de Geest) heeft de afgelo-
pen maand honderden donaties
ontvangen, nadat in september
bekend werd dat het Haarlemse
museum in acute geldnood is ge-
komen en in zijn voortbestaan
wordt bedreigd. 

❜❜We hebben
hoop, maar 
we zijn er 

nog lang niet

Stephan de Valk
Bestuurder Dolhuys

Bloemendaal ■ Vanzelfsprekend
was er tijdens de bijzondere raads-
vergadering luid applaus na het om-
hangen van de keten bij de 51-jarige
Michel Rog. De nieuwe burgemees-
ter richtte zich in zijn eerste toe-
spraak in een bomvolle raadszaal
rechtstreeks tot alle inwoners in de
vijf dorpskernen. 

Hij bedankte iedereen uitvoerig
voor zijn benoeming. „Ik ben dank-
baar voor het warme welkom, ook
op de weg hiernaartoe. Ik wil een
burgemeester zijn voor alle inwo-
ners. Ook voor de mensen voor wie
de weg naar het gemeentehuis niet
vanzelfsprekend is. Ik ga aan de slag,
ik heb er ontzettend veel zin in.”

Warm onthaal
Rog was eerder in de raadszaal al
warm toegesproken door een stoet
van sprekers, onder wie burgemees-
ter Jos Wienen van Haarlem. Wienen
noemde zijn nieuwe collega, die hij
meemaakte als wethouder in Haar-
lem, ’soms een dwarsdenker, die
daar ook nog eens trots op is’. „Maar
dat past bij Bloemendaal, een eigen-
zinnige gemeente verdient een ei-
genzinnige burgemeester. Je kunt
het soms met elkaar oneens zijn,
maar ik heb er alle vertrouwen in
dat we in de regio goed gaan samen-
werken.” 

Een burgemeester moet volgens
Wienen beschikken over drie be-
langrijke eigenschappen: hij moet
standvastig zijn, flexibel en gewe-
tensvol. „Michel, je hebt alle eigen-
schappen in huis, Dat komt goed.”
Wienen vindt het ook opmerkelijk
dat nieuwe burgemeesters in deze
omgeving vaak uit Haarlem komen,
zoals de huidige Zandvoortse bur-

gemeester David Moolenburgh en
nu ook Michel Rog.

Zoenen
Raadsnestor Leonard Heukels nam
het serieuze ambt van burgervader
in zijn welkomstspeech soms op de
hak. Volgens hem was er soms heus
wel wat aan de hand met deze
ambtsdragers in deze gemeente. Zo
was er ooit een burgemeester aan de
drank en werd een ander ontslagen
omdat hij in het openbaar had ge-
zoend met iemand van hetzelfde ge-
slacht. 

Tijden zijn veranderd, aldus Heu-
kels. Maar ook burgemeester Michel
Rog zal volgens hem nog de nodige
uitdagingen tegemoet treden, bij-
voorbeeld de wateroverlast in de ge-
meente. Rog kreeg daarover iets be-
moedigends te horen van kinder-
burgemeester Noortje van der Peet.
„Als u er niet uitkomt, kunt u ons
altijd om advies vragen. Ik en de an-
dere kinderburgemeester hebben al
enkele maanden ervaring.” 

Tweede Kamer
Michel Rog is lid van het NSC, nadat
hij eerder verbonden was aan D66
en later aan het CDA waarvoor hij
negen jaar in de Tweede Kamer zat.
Heukels vroeg hem wat zijn volgen-
de partij gaat worden, maar daar gaf
Rog wijselijk geen antwoord op. Hij
wil als voorzitter van de gemeente-
raad boven de partijen staan.

De nieuwe burgemeester van Bloemendaal, Michel Rog, naast de interim burgemeester, Ankie Broekers-Knol
FOTO: UNITED PHOTOS/ELMER VAN DER MARE

OVERDRACHT Feestelijk welkom nieuwe burgemeester Michel Rog

’Dwarsdenker’ in Bloemendaal

Arthur de Mijttenaere
a.de.mijttenaere@mediahuis.nl

Michel Rog is sinds don-
derdagavond officieel de
nieuwe burgemeester
van Bloemendaal. Hij
kreeg de ambtsketen
omgehangen door waar-
nemer Ankie Broekers-
Knol. Zij raadde hem aan
de strijd aan te gaan te-
gen de kreet: „Oh, ja het
is Bloemendaal weer.”

Eerste toespraak in
een bomvolle
raadszaal 

Afgelopen week presenteerde Je-
roen Quist van Dreef Beheer tijdens
een vergadering van de wijkraad
Zuiderpolder-Parkwijk-Pennings-
veer de plannen voor een tijdelijk en
nieuw winkelcentrum, waar in elk
geval de Dekamarkt onderdak
krijgt. Hij werd tijdens de avond in
het Reinaldahuis bestookt met kri-
tiek en vragen.

Jaren zestig
Ook voorzitter René Bos van Onder-
nemersvereniging Beatrixplein
toonde zich kritisch. Hij runt in
Parkwijk al jaren Service Slijters en
vreest voor het einde van zijn be-
drijf. De slijterij zit al sinds de jaren
zestig op deze locatie aan het plein.
,,Wij krijgen geen ruimte aangebo-
den’’, stelde hij. ,,Ik word ontslagen
in mijn eigen winkeltje Het vreet
aan me.’’ 

Bos vreest dat maar weinig winke-
liers zullen verhuizen naar het tijde-
lijke winkelcentrum in het Reinal-
dapark en het nieuwe aan het Bea-
trixplein, vertelde hij dinsdag. Later
in de week was hij iets positiever.
Bos heeft nog enige hoop dat hij te-
rechtkan in de nieuwbouw.

Ontwikkelmanager Quist meldde
dinsdagavond dat momenteel ge-
sprekken worden gevoerd met de
winkeliers. Hij denkt daar eind dit
jaar duidelijkheid over te kunnen
geven. Henk de Bruijn, lid van de
wijkraad, zei te vrezen dat de huidi-
ge ondernemers ‘een schop onder
hun kont’ krijgen. ,,De winkeliers
die het winkelcentrum groot heb-

ben gemaakt.’’ Ook een andere be-
woonster brak een lans voor de hui-
dige buurtwinkels. ,,We hebben een
band met de winkeliers.’’

‘Moeilijke gesprekken’
Quist erkende dat met sommige on-
dernemers ‘moeilijke gesprekken’
worden gevoerd. ,,We luisteren echt
wel naar de winkeliers’’, zei hij. In
het nieuwe winkelcentrum zal meer
huur betaald moeten worden, aan-
gezien de bouw een flinke investe-
ring vergt. Toen de aanwezigen
Quist bleven bestoken met kritiek
en iemand riep dat maar tien pro-
cent van de ondernemers terug zal
keren, noemde hij dat flauw. ,,Senti-
ment maken.’’ Gemeentelijk ge-
biedsverbinder Rosa Kant zag tij-
dens eerdere bijeenkomsten over de
nieuwbouwplannen voor Parkwijk
meer positiviteit onder bewoners. 

Eind 2028
De planning van Dreef Beheer is dat
het tijdelijk winkelcentrum - inclu-
sief 45 parkeerplaatsen - in de zomer

van 2025 operationeel is. Snel daar-
na kan de sloop van de panden aan
het Beatrixplein beginnen. De laat-
ste planning is dat het nieuwe win-
kelcentrum eind 2028 wordt opge-
leverd.

Enkele aanwezigen in het Reinal-
dahuis vertelden dinsdag te vrezen
dat door de bouw van de winkels in
het park, vervuiling omhoog zal ko-
men. Ooit was op de plek van het
park een vuilnisbelt. ,,We proberen
het zo veel mogelijk te voorkomen’’,
zei Quist hierover.

‘Overgangsregeling’
Raadslid Sander van den Raadt van
Trots Haarlem vroeg donderdag tij-
dens het vragenuur van de gemeen-
teraad het college van B en W of win-
keliers in Parkwijk de helpende
hand kan worden geboden. Hij op-
perde onder meer een overgangsre-
geling om meer bestaande winkels
terug te laten keren in het nieuwe
winkelcentrum. 

Wethouder Robbert Berkhout
ziet daar nu niks in. Hij wees erop
dat Dreef Beheer momenteel ge-
sprekken voert met de winkeliers.
,,Het is in eerste instantie niet aan
ons.’’

Wessel Mekking

Haarlem ■ Parkwijk krijgt een
nieuw winkelcentrum, maar het
is nog de vraag hoeveel van de
huidige ondernemers aan het
Prinses Beatrixplein zich daar
zullen vestigen. De ontwikkelaar
zegt te verwachten dat ongeveer
tien van hen terugkeren in de
nieuwbouw, terwijl de voorzitter
van de ondernemersvereniging
een stuk somberder is.

Vrees voor toekomst
winkeliers Parkwijk

René Bos vreest dat zijn slijterij geen onderdak krijgt in het nieuwe winkelcentrum. FOTO UNITED PHOTOS/TOUSSAINT KLUITERS

•i
Ook woningen
Op de plek van het huidige
winkelcentrum en de bovenge-
legen huurwoningen, komen
niet alleen winkels en horeca.
Ook gaat Dreef Beheer hier 226
huurappartementen neerzet-
ten, inclusief twee torens. Par-
keren gebeurt straks in parkeer-
kelders. Aan de zuidkant van
het nieuwe winkelcentrum
komt een plein met horeca, zo
is bedacht. Ook elders in Park-
wijk wordt de komende jaren
gesloopt en gebouwd.

❜❜Ik word
ontslagen in
mijn eigen
winkeltje 

René Bos vreest dat in het nieuwe
winkelcentrum geen plek voor zijn

slijterij is.


